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S K R A Ć E N I     Z A P I S N I K  

 

sa 39. sjednice Gospodarsko-socijalnog vijeća Grada Zagreba, održane 11. prosinca 2024., u 

13,00 sati, u zgradi gradske uprave Grada Zagreba,  

Trg Stjepana Radića 1, dvorana 372/III. 

 

Prisutni članovi/zamjene članova:   

Predstavnici Grada Zagreba u GSV-u Grada Zagreba: 

Danijela Dolenec i  Nera Pavić 

Predstavnici Hrvatske udruge poslodavaca u GSV-u Grada Zagreba: 

Mirko Budimir, Anny Brusic i Petar Lovrić 

Predstavnici sindikalnih središnjica u GSV-u Grada Zagreba: 

Sandra Crnković i Darko Kleinberger  

Odsutni članovi: Luka Korlaet, Ana Pavičić-Kaselj, Dražen Jović, Anto Jelić i Alina Ružić. 

      
Ostali prisutni: Dražen Lučanin, pročelnik Službe za informacijski sustav i tehničke poslove, 

Ivana Grepo Galošić i Meri Markoč. 

 

Sjednica je započela u 1310 sati, tonski je snimana i tonski zapis se čuva u Gradskoj upravi.  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gospodarsko-socijalnog vijeća Grada Zagreba Mirko Budimir.  

 

Nakon što je pozdravio nazočne, utvrdio je kvorum te predložio sljedeći dnevni red: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 38. sjednice od 13. studenoga 2024. 

2. Utvrđivanje dnevnog reda 

3. Tema: Projekt Riznica 

4. Razno 

 

Ad 1. Verifikacja zapisnika sa 38. sjednice od 13. studenoga 2024. 

Gospodarsko-socijalno vijeće Grada Zagreba je jednoglasno verificiralo zapisnik sa 38. 

sjednice od 13. studenoga 2024. 

 

Ad 2. Utvrđivanje dnevnog reda 

Zaključak: 

Gospodarsko-socijalno vijeće Grada Zagreba je jednoglasno utvrdilo predloženi dnevni red. 

 

Ad 3. Tema: Projekt Riznica 

Predsjednik Mirko Budimir je pozdravio i predstavio Dražena Lučanina, pročelnika Službe za 

informacijski sustav i tehničke poslove koji je zatim održao prezentaciju. 

Zaključak: 

Gospodarsko-socijalno vijeće Grada Zagreba je informirano o temi Projekt Riznica. 

Ad 4. Razno 

Predsjednik Budimir je izvijestio Vijeće o sastanku održanom, 21. studenoga 2024., u Končaru 
na temu unapređenja tramvaja, a kojem su pisustvovali predsjednik uprave Končara i direktor 

tvornice s tehničkim osobljem, predsjednik uprave ZET-a i zaposlenici iz operative te članovi 

Vijeća Mirko Budimir, Petar Lovrić i Anto Jelić.  
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Danijela Dolenec je izvjestila Vijeće kako je Grad Zagreb povećao potpore poduzetnicima i 

obrtnicima sa 1.7 milijuna eura prošle godine na 4.3 milijuna eura ove godine, a u 2025.  potpore 

će iznositi čak 6.4 milijuna eura. Osvrnula se i na nužnost digitalizacije procesa davanja potpora 

na kojem će se raditi u 2025.   

Zaključak: 

1. Na sljedećoj sjednici Vijeća koja se planira održati 15. siječnja 2025. razmatrat će se:   
- Izvješće o radu Gospodarsko-socijalnog vijeća Grada Zagreba zadnje četiri godine.  

- Usvajanje Izvješća o radu Gospodarsko-socijalnog vijeća Grada Zagreba u 2024.  

- Donošenje Programa rada Gospodarsko-socijalnog vijeća Grada Zagreba za 2025. 

2.  U vezi izvješća o radu GSV-a kroz četverogodišnje razdoblje, svaki od socijalnih partnera 

će prirediti izlaganje, a na sjednicu će biti pozvan i Gradonačelnik Grada Zagreba.  

 

 

Sjednica je završila u 14,10 sati.  

Zapisnik sastavila: 

Ivana Grepo Galošić 

 

 

 

KLASA: 550-01/24-001/673 

URBROJ: 251-06-32-25-6 

Zagreb, 15. siječnja 2025.  

                               

                                                                                                  PREDSJEDNIK    

 

                                                                                           mr. sc. Mirko Budimir, v.r. 

 

 


